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JOHTOKUNNAN KOKOUS 

 

Aika: Perjantai 30.1.2017 klo 18:30 

Paikka:     Teljän talo 

Läsnä: Jorma Menna 
 Jaana Sinkko 
 Sami Reinikainen 
 Hanna Reikko-Heikkinen 
 Eija Jaansalu 
 Erno Isomäki 
 Kari Sippola 
 Vesa Saari 
  
  
 

1. Kokouksen avaus 
 
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18:32. 

 
2. Tilikartta 

Käytiin läpi kirjanpidon tilikarttaa. Tilikarttaan on lisättävä jalkapallokoulun kulut. Pallojen hankinnasta 
syntyneet kulut erotellaan myös omaksi luokakseen vielä. Tarvikkeet-kohdasta poistetaan viittaus 
erityisesti apteekkikuluihin.  Muuten todettiin tilikartta tarpeeksi hyvin kulut eritteleväksi. 
 

3. Varustehankinnat 
 

Vieraspelipaidat on aiemmin hankittu joukkuekohtaisesti ja paitoihin on hankittu itse sponsorit. Välillä 
isommilta sponsoreilta on saatu avustuksia, joilla hankittu ison kentän peleihin vieraspelipaidat 
sponsorien logoilla.  
Vieraspelinpaidan väri on jatkossakin sininen. Päätettiin, että joukkueet hankkivat edelleen paidat itse 
kunkin joukkueen tarpeiden mukaan. 
Käsiteltiin Stadiumin tarjousta seura-asusteiden hankinnassa. Päädyttiin jatkamaan seura-asusteiden 
tilausta vanhaan malliin.  
Päädyttiin tilaamaan 100 kpl palloja 15 e kappalehintaan 
 
 
 



4. Seurojen yhteistyö 

Syksyllä on ollut ensimmäinen jalkapallovastaavien kokoontuminen (Kopa, Hapo, Nasta, Luja, Eupa).  
Yhteistoiminta aloitetaan suunnitelmallisesti ensin P 2010 joukkueiden kesken. Yhteistyö pitää sisällään 
aluksi ainakin yj-toimintaa peli-iltojen muodossa. Ikäluokassa on pelaajia n. 90. Tarkoituksena on jakaa 
joukkueisiin kilparyhmä ja harrasteryhmä, jolloin yhteistoiminnassa voidaan harjoitella ja pelata 
harrasteryhmä harrasteryhmää ja kilparyhmä kilparyhmää vastaan. Tarkoituksena on järjestää 
karusellityyppinen turnaus: 5 tapahtumaa vuodessa, eri paikkakunnilla (Kopa syyskuussa). 
 
Tytöt 05 virittelevät Eupan kanssa yhteistyökuvioita. 
 
Pallo-Iirojen kanssa mahdollista yhteistyökuviota käytiin läpi. Myös valmentajille olisi tukea ja 
koulutusta tarjolla sitä kautta. Pallo-Iirot on kuitenkin yhteistyökumppanina Kokemäeltä katsottuna 
liian kaukana harjoituksissa käymistä varten, mutta Eupa voisi toimia tässä etappina, jossa pelaaja ensin 
käy kokeilemassa siipiään. 
 
 

5. Pallotanssit 
 
Päätettiin pitää tanssit pallotanssit vuosien tauon jälkeen. Kysellään vapaita viikonloppuja alkukesästä 
cafe Kestistä. 

 

6. Viikonloppuleiri kesällä 

Selvitetään Pitkäjärveltä vapaita elokuun viikonloppuja leirin pitämistä varten. Leiri on tarkoitettu. n. 7-
11v lapsille. 

 

7. Jalkapallokoulu kesällä 

Päätettiin järjestää kesäkuun ensimmäisenä viikonloppuna jalkapallokoulu 2013 -2009 ikäisille lapsille. 
Tytöille järjestetään oma ryhmä (prinsessafutis). Kouluihin toimitetaan Wilman kautta oppilaille 
jaettava ilmoitus jalkapallokoulusta. Samoin päiväkoteihin jaetaan tieto asiasta. 

 

8. Sarjoihin ilmoittautumiset 
 
Jos joukkue osallistuu Huittisten tai Eupan sarjoihin, pitää ainakin yhden joukkueen osallistua piirin 
sarjaan. Seura maksaa jatkossa osallistumisen vain piirin sarjoihin. Muut rinnastetaan turnauksiin. 
 
 

9. Muut asiat 
 
Seuroille järjestetään järjestelmäkysely-pilotti. Päädyttiin ilmoittamaan seuran suostumus 
pilottihankkeeseen osallistumiseen. Pilottihankkeessa on kokeilussa eri tietojärjestelmiä, joita seurassa 
voidaan käyttää tiedonvälitykseen ja esim. ilmoittautumisiin. Palloliitto siirtyy mahdollisesti jossain 
vaiheessa tämäntyyppisen palvelun käyttöön. 
 
Tämän hetkiset sovitut yhteistyökumppanuudet: 
Norilsk Nickel, Lehtosen konepaja, Kokemäen Sähkö  



Peiron, Satakunnan Osuuspankki, Satakunnan Osuuskauppa.(Kannattaja-jäsenyys!!) 
Kokemäen lämpö ei ole vastannut mitään. 
 
Toimintakertomus 2017 
Aloitetaan toimintakertomuksen tekeminen. Kari & Sami. 
 
Seurakehityshanke 
Tyttöjen jalkapalloharrastuksen lisääminen voisi olla painopistealue (tällä hetkellä vain 2 
tyttöjoukkuetta ja pelaajilla suuret ikäerot), prinsessafutis 
 
Aikuisten harrastejalkapallon kehittäminen: sunnuntain kehonhallintatreeniltä vapaaksi jäänyt 
sunnuntaivuoro voitaisiin antaa aikuisten harrastekäyttöön, mahdollisesti naisporukalle, mikäli 
osallistujia saadaan kasaan tarpeeksi.  

  
10. Seuraava kokous 

Seuraava kokous pidetään helmikuussa puheenjohtajan kutsun mukaan. 
 
 

11. Kokouksen lopetus 
 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19:54. 

 

 

Kokemäellä 30.1.2018 

 

Sami Reinikainen  Hanna Reikko-Heikkinen 
puheenjohtaja  sihteeri 
 


